

Title (en)

WATERCRAFT STABILIZING STRUCTURE.

Title (de)

STABILISIERUNG EINES BOOTES.

Title (fr)

STRUCTURE DE STABILISATION D'UNE EMBARCATION.

Publication

**EP 0259308 A1 19880316 (EN)**

Application

**EP 86902105 A 19860227**

Priority

US 8600438 W 19860227

Abstract (en)

[origin: WO8705273A1] A floatation structure attached to a jet propelled watercraft with a wing shaped hull (20) extending from each side continuing the contour of the craft bottom. The hull (20) is attached to the watercraft on the flanged parting line and held in place by the use of a tapered wedge (44) that compresses the parting line flange into a similarly shaped groove (34) in the hull (20).

Abstract (fr)

Structure de flottaison fixée à une embarcation propulsée par un moteur avec une coque en forme d'aile (20) s'étendant de chaque côté en continuant le pourtour du fond de l'embarcation. La coque (20) est attachée à l'embarcation sur la ligne de division de rebord et est maintenue en place en utilisant un coin conique (44) qui comprime le rebord de la ligne de partage dans une rainure de forme similaire (34) ménagée dans la coque (20).

IPC 1-7

**B63B 43/14**

IPC 8 full level

**B63B 35/73** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B63B 34/10** (2020.02); **B63B 2001/186** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8705273A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8705273 A1 19870911**; EP 0259308 A1 19880316

DOCDB simple family (application)

**US 8600438 W 19860227**; EP 86902105 A 19860227